

## 愛加倍醫療事工

Agape Medical Ministries – Dr. U.

### 簡要介紹:

Dr. U. 是一位年輕的小兒科的醫生。她於 2008 年 2 月接受耶穌為個人的救主，並決心要一生跟隨神。2013 年年初，她參加了青年使命團 (YWAM) 一個為期 6 週的門徒訓練課程，那六週的課程都在介紹阿富汗這個國家，而且在她的班上有半數的學員都是來自阿富汗的留學生，這是她生平第一次接觸到阿富汗人，她發現這些學生都很友善熱情，從他們的口中，她開始對阿富汗有了更多的了解。那段時間，她讀了戴德生的傳記，深受感動，也非常迫切的禱告求問神在她身上的呼召與心意。結果，課程一結束，她就收到了一封來自喀布爾 (阿富汗的首都) 的 email。是一封邀請她到當地的一個醫療診所擔任醫生的邀請函，需要在那裡支援至少一年，她禱告了一段時間，在得到她的父親及教會牧師們的許可後，她決定前往。她於 2013 年的 10 月第一次踏上了阿富汗的土地。剛開始，她並沒有長宣的打算，但是她越來越愛每天接觸到的病人、家屬、同事及鄰舍，她覺得自己回到了另一個家，所以幾個月後，她除了看診，也開始努力的學習當地的語言，並且

決定留下來長宣。當地的政治、民生及治安的情況非常不穩定，時有停電、斷水或是無法預測的暴動或爆炸事件，但是 Dr. U. 總是甘之如飴。過去 10 年來，她大部分的時間都留在喀布爾，以她的醫學專業服事當地的人民，特別是孩童及婦女，她也帶領了不少病人及家屬信主，並探訪及幫助有需要的家庭。2019 年 7 月，她受邀到美國參加一個研討會，也有機會來到生命河分享，生命河於 2020 年一月開始支持 Dr. U. 的事工。2021 年 6 月底，在工場連續工作了 5 年的她，原本計劃 8 月底回國述職一年，與家人團聚，同時接受 6 個月醫學方面的進修，並為在喀布爾的診所徵召更多合適的醫療人員。但阿富汗的政局突變，塔利班的武裝勢力開始在全國各地發動攻擊，她原訂的航班都被取消，當地旅行社的朋友替她訂到提前的航班，她只得於 7 月底離開喀布爾，回到她的國家。但是她離開 3 週之後，喀布爾就幾乎淪陷到塔利班的手中。她雖然安全的離開了阿富汗，但從新聞中聽聞她深愛的阿富汗人民接下來所經受的艱難，迫害及生活物資的嚴重缺乏，她心如刀割。她數次在境外發起募款，並尋找管道幫助當地的人民購買糧食。她聽聞在巴基斯坦的境內有數量龐大的阿富汗難民，於是她申請了巴基斯坦的旅遊簽證，同時在 2022 年 5 月份，前往巴基斯坦了解情況，並服事阿富汗

的難民。6月回國後，她認真的禱告求問神，雖然她已經申請到一所美國著名基督教大學醫學院研究所的入學許可，今年就可以到美國唸書，但是她禱告之後，還是決定要延後進修的機會至少一年，先回到阿富汗人民的身邊服事。願神繼續帶領她，堅立這年輕領袖服事主的心志，祝福她手中的工作，以見證神的慈愛，彰顯神的榮耀。

### **Brief Introduction:**

Dr. U. is a young pediatrician. She accepted Jesus as her personal Savior in February 2008 and was determined to follow God throughout her life. In early 2013, she took part in a 6-week discipleship program with the Youth With A Mission (YWAM), which was all about introducing Afghanistan to the country, and half of the students in her class were international students from Afghanistan. This was the first time she had contact with Afghans in her life. She found that these students were friendly and enthusiastic, and she began to know more about Afghanistan through them. During that time, she read Taylor's biography and was deeply moved. She also prayed very urgently to ask God's

calling and will for her. As a result, as soon as the course was over, she received an email from Kabul (the capital of Afghanistan). It was an invitation letter inviting her to work as a doctor at a local medical clinic, where she needed to support at least a year. She prayed for a while, and after getting permission from her father and the church pastors, she decided to go. She first set foot on Afghanistan in October 2013. At the beginning, she had no plans for long-term missionary work, but she loved the patients, family members, colleagues and neighbors she came into contact with every day more and more. She felt that she had returned to another home, so after a few months, in addition to seeing patients in the clinic, she also started studying the local language, and decided to stay as a missionary doctor long term. The local politics, people's livelihood and security situation are very unstable. There were power outages, water cuts or unpredictable riots or explosions, but Dr. U. is always content. For the past 10 years, she had spent most of her time in Kabul, serving the local people, especially children and women, with her medical expertise. She had

also led many patients and their families to convert to the Lord, and visited and helped families in need. In July 2019, she was invited to the United States to participate in a seminar, and also had the opportunity to share her testimonial with the ROLCC, as a result ROLCC began to support the ministry of Dr. U. in January 2020. At the end of June 2021, after working in Kabul for 5 consecutive years, she originally planned to return home at the end of August for a year, reunite with her family, receive 6-month medical training, and recruit more suitable medical personnel for the clinic in Kabul. However, the political situation in Afghanistan suddenly changed. Taliban armed forces began to launch attacks all over the country. Her original flight was cancelled. Friends of the local travel agency managed to book an earlier flight for her. She had to leave Kabul at the end of July and return to her hometown. And three weeks after she left, Kabul fell to the Taliban. Although she left Afghanistan safely, she was heartbroken when she heard from the news the hardships, persecution and severe lack of living materials that the Afghan people she loved so

much would endure next. She had launched fundraising overseas several times, and looked for channels to help local people buy food. She heard that there are a large number of Afghan refugees in Pakistan, so she applied for a tourist visa in Pakistan, and in May 2022, she went to Pakistan to learn about the situation and serve the Afghan refugees in Pakistan. After returning in June, she prayed earnestly and asked God. Although she had been accepted to the medical research institute of a famous Christian university in the United States, but after praying, she decided to postpone her opportunity for further study for at least a year and return to serve the Afghan people first. May God continue to lead her, strengthen this young leader's will to serve the Lord, and bless the work in her hands, so as to witness God's love and manifest God's glory.

### 代禱事項：

1. Dr. U.正在尋求能到巴基斯坦服事阿富汗難民或回到阿富汗服事至少一年的合法簽證，求主在這件事上，為 Dr. U. 開通達的道路。

2. 請為 Dr. U. 代禱祝福，求主保守 Dr. U. 身心靈都強健，也求主繼續引導她前面的道路與服事，賜她智慧與分辨的能力，讓她能明白主的心意，並順服神的帶領。
3. 請為 Dr. U. 未信主的親友代禱，使他們能夠敞開心門，接受耶穌。特別是她身患肝臟疾病的哥哥，求主讓他經歷神的觸摸與醫治，並能回轉歸向神。

### **Prayer Items:**

1. Dr. U. is seeking a legal visa to serve Afghan refugees in Pakistan or return to serve in Afghanistan for at least one year. Lord, please open the way for Dr. U. in this matter.
2. Please pray and bless Dr. U., ask the Lord to keep Dr. U. strong in body and mind, and also ask the Lord to continue to guide her in the path and service ahead, grant her wisdom and discernment, so that she can understand the Lord's mind and obey God's leading.
3. Please pray for the unbelievers of Dr. U.'s family and relatives to open their hearts to Jesus. Especially her older brother who is suffering from liver disease, ask the Lord to let

him experience God's touch and healing, and be able to turn back to God.